
  Oroszlány Város Önkormányzata 

  Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága, 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága és 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

2/2015. EB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, 

a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság és az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság 2015. július 29-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Gyuga Mihály, 

Elekes László, Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri Bernadett bizottsági 

tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Gyuga Mihály, Hartyáni László, Hermann Istvánné, Przygoczki Ferenc, 

Süli Ildikó, Torma Lajos bizottsági tagok 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság: Székely Antal elnök, Dr. Mátics 

István, Hartmann József, Jugovics József, Molnár István, Orbán Ferenc, 

Szabó Mihály bizottsági tagok 

Egészségügyi és Szociális Bizottság: Dr. Mátics István elnök Hermann 

Istvánné, Torma Lajos, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Metzger Gyula, Németh Ferenc bizottsági tagok 

Egészségügyi és Szociális Bizottság: Hezler Gabriella, Illeg Pál, Módi 

Miklós bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági ülésen 

a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a bizottsági elnökökkel 

történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság elnöke vezeti le.  

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 16 óra 20 perckor 

megnyitotta. Az ülés technikai levezetésével kapcsolatban javasolta, hogy a bizottságok egymás után 

tárgyalják az előterjesztéseket és minden bizottság külön-külön szavazzon. 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, 

majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

142/2015. (VII.29.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. július 29-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. július 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

- Költségvetés módosítását igénylő döntések 

-Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról 

- A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése 

- A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala 

- A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése 

- Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése 

- Felső-telepi kertek megvásárlása 

- A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

140/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2015. július 29-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. július 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

- Költségvetés módosítását igénylő döntések 

-Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról 

- A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése 

- A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala 

- A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése 

- Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése 

- Felső-telepi kertek megvásárlása 
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- A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása 

 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

77/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága a 

2015. július 29-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. július 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

- Költségvetés módosítását igénylő döntések 

-Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról 

- A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése 

- A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala 

- A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése 

- Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése 

- Felső-telepi kertek megvásárlása 

- A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása 

 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd ismertette az ülés 

napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

84/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2015. 

július 29-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  
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1. A Képviselő-testület 2015. július 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

- Költségvetés módosítását igénylő döntések 

-Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról 

- A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése 

- A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala 

- A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése 

- Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése 

- Felső-telepi kertek megvásárlása 

- A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. július 30-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Költségvetés módosítását igénylő döntések 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott előterjesztés mellékletét.  

 

Torma Lajos VFKB tag elmondta, hogy a programterv nem tartalmaz pénzösszeget elkülönítve a 

bányásznapi pörköltfőzésre. Kérdése az volt, hogy ezen a soron kell-e szerepeljen ennek költsége, 

vagy egy másik soron biztosítanak rá összeget. Valamint a díjjaknak is van költsége. Az összköltség 

300-500 ezer forint között van. Amennyiben itt kellene szerepelnie, de valamilyen oknál fogva 

kimaradt, akkor bele kéne illeszteni.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy kb. 500 ezer forintos költségről van szó, ami valószínűleg nem 

szerepel a 9.270.000.- Ft–os költségben. A tavalyi évben a 60 éves városi rendezvények 

költségvetésből finanszírozták ennek költségét, ami el volt különítve. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy jogos a felvetés. A holnapi képviselő-testületi ülésre ennek a 

költségnek a betervezésével módosítani fogják a határozati javaslatot. Az összeg betervezésével egy új 

költségtervezet kerül majd helyben kiosztásra a holnapi ülésen.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, a szavazásnál a bizottságok vegyék figyelembe azt, hogy a holnapi 

testületi ülésen a határozati javaslatban szereplő 4. pontban lévő összeg megemelkedik a Bányásznapi 

Pörköltfőző verseny költségeivel. Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság a másik jelenlévő 3 bizottság 

véleményének megismerését követően szavaz az előterjesztésről. Átadta a szót Sólyom Jöran VFKB 

elnöknek. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a tagokat, tegyék meg észrevételeiket az előterjesztéssel 

kapcsolatosan. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. 

pontjában szereplő összeg módosul. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

141/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Költségvetés módosítását igénylő 

döntések” című előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában szereplő 

összeg módosul.   

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ezt követően Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagokat, tegyék meg észrevételeiket. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. 

pontjában szereplő összeg módosul. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

78/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című 

előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában szereplő összeg módosul. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Ezt követően Dr. Mátics István elnök kérte az ESZB tagokat, tegyék meg észrevételeiket. 

Az előterjesztés 2. pontja a házi gyermekorvosi V. körzeti OEP finanszírozásról szól. A költségek 

előzetes tárgyalások alapján alakultak ki, azonban túlzottnak tartotta az üzemeltetési költségeket, a 

dologi kiadásokat, valamint a személyi juttatás mértékét.  

 

Miután kérdés hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában 

szereplő összeg módosul. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

85/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című 

előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában szereplő összeg módosul. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Ezt követően Papp Péter PB elnök kérte a PB tagjait, tegyék meg hozzászólásaikat az 

előterjesztéshez. 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a helyben kiosztott mellékletben a Bányász napi programok 

időpont szerinti bontásban szerepelnek. 

  

Dr. Molnár Miléna aljegyző tájékoztatást adott arról, hogy a holnapi napon 14 órától a közbeszerzési 

munkacsoport ülést tart. Négy közbeszerzési eljárás lezárásra kerül sor, amiből három tárgyalásos 

közbeszerzési eljárás. A Rákóczi F. út Posta mögötti tömbbelső felújítása napirendnél az ajánlatok 

felette vannak a költségvetési soron rendelkezésre álló előirányzatnak. A tárgyalás eredményességétől 

függően sor kerülhet a pótlólagos fedezet biztosításához. 127 millió forint összegű előirányzat áll 

rendelkezésre és jelenleg 150 millió forint feletti ajánlatok vannak. A holnapi tárgyaláson fognak a 

végleges ajánlati árak kialakulni. Ettől függően fognak kiegészítéssel élni a közbeszerzési 

munkacsoport döntése alapján a képviselő-testület felé.  

 

Papp Péter PB elnök kérése az volt, hogy a holnapi napon a képviselő-testületi ülés tájékozódási 

szünettel kezdődjön, hogy a közbeszerzési munkacsoport döntéseiről tájékozódni tudjanak, és ez 

alapján a végleges költségvetést érintő döntéseket meg tudják hozni.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában szereplő 

összeg megemelkedik a pörköltfőző verseny költségeivel.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

143/2015. (VII.29.) PB határozata 

a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Költségvetés módosítását igénylő döntések” című előterjesztést azzal a 

kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában szereplő összeg megemelkedik a pörköltfőző 

verseny költségeivel. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító önkormányzati 

döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról 

 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta támogatja, hogy a holnapi képviselő-testületi ülés egyeztető 

szünettel kezdődjön. 

Elmondta, hogy az ülés előtt telefonbeszélgetést folytatott Nemcsek Tibor úrral, az NHSZ vezetőjével.  

Az NHSZ nevében tette meg ajánlatát, amit holnap írásban megerősít. Ajánlata úgy szól, hogy 

egyetértenek azokkal a törekvésekkel, amit a képviselő-testület a város üzemeltetési feladatok 

tekintetében eddig is követett. Mivel a Nemzeti Hulladékgazdálkodási Szolgáltató Kft. kívánja a 

megyében kézbe venni a hulladékgazdálkodást, a jelenlegi ajánlatnál lényegesen magasabb árat 

kínálna a város részvényeiért, telefonban természetesen nem beszélt összegről. Lehet arra készülni, 

hogy a képviselő-testületi ülés egyeztető szünettel kezdődik. Az ajánlatot végig kell gondolni. 
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Papp Péter PB elnök elmondta, ha az előterjesztés határozati javaslatai megváltoznak, illetve a 

közbeszerzési munkacsoport is új határozatokat hoz, a Pénzügyi Bizottságnak azokat mindenképpen 

tárgyalnia kell. Ezért holnap, a testületi ülés előtt 15.30-kor rövid Pénzügyi Bizottsági egyeztetésre 

kerülne sor, ahol tárgyalnák az újonnan felmerült dolgokat. A szavazásnál a Pénzügyi Bizottság tagjait 

arra kéri, - azzal a megkötéssel, amit polgármester úr megadott, - ha várhatóan írásban más vételi 

ajánlat érkezik, amely magasabb a jelenleginél akkor az előterjesztést újra tárgyalják és új határozati 

javaslatról döntenek. Mivel új, még írásos anyag nem áll rendelkezésükre az előre megküldött 

előterjesztésről és annak határozati javaslatairól fognak dönteni.  

 

Székely Antal MOSB elnök kérdése az volt, melyik az az utolsó időpont, amikor az ajánlat részleteit 

meg lehet ismerni. Véleménye szerint kevés az idő arra, hogy hasonló módon átláthassák azokat a 

kötelezettségeket, mint ahogy eredetileg a másik vevővel sikerült megállapodni. Úgy gondolja, hogy a 

testületi ülés előtti fél óra nem lesz erre elegendő.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, azt kérte, hogy reggelre kapja meg az ajánlatot. Bízik abban, 

hogy az egyeztetést a testületi ülésig befejezik.   

 

Székely Antal MOSB elnök véleménye az volt, hogy az ajánlatot a Pénzügyi Bizottságnak és a 

testületnek illene először megismerni.  

 

Gyuga Mihály PB tag elmondta nyilván nem egyszerű dologról van szó, örül, hogy van egy másik 

jelentkező a felvásárlásra. Az eredeti előterjesztésből is pont ezt hiányolta, hogy nem volt árverseny. 

Volt egy jelentkező és annak minden verseny nélkül átadják a céget, ezzel nem értett egyet. 

Véleménye szerint semmivel sem vannak most rosszabb helyzetben, hiszen az előző testületi ülésre 

sem tudta időben átnézni az anyagot, mivel az új honlapot nem tudta megnyitni. Úgy gondolta, hogy 

összevethetőek lesznek az adatok a mostani kialkudott ajánlattal. Bízik abban, hogy az ajánlattal egy 

későbbi fejlesztéshez tőkeerősebb, megbízhatóbb, nagyobb háttérrel rendelkező céggel fognak 

kapcsolatba kerülni.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, hogy semmit nem tud az ajánlatról. Korábban az NHSZ is 

meg lett keresve, aki eddig a pillanatig nem adott ajánlatot. Ha nem lehet dönteni, az idő hiánya miatt, 

akkor azt javasolja, hogy ne most döntsenek. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy minden bizottsági tagnak megadja a szót és majd külön-külön 

szavaznak. 

 

Szabó Mihály MOSB tag kérdése az volt, mi van akkor, ha holnap még egy ajánlat fut be, vagy a 

Vertikál Zrt. újabb ajánlatot tesz. Lassan tendert kell kiírni, olyan kapós az OKÖ Zrt. Ez egy faramuci 

helyzet, nehéz így dönteni, azt sem tudják, ha megismerik ezt az ajánlatot lesz-e változás a délutáni 

képviselő-testületi ülésig. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök egyetértett Székely Antal képviselő társával abban, hogy az NHSZ nem 

vette komolyan a várost, hogy ajánlatot adjon. A most kidolgozott anyagban komoly garanciák és 

komoly felelősségvállalások vannak. A probléma megoldására jelenleg 2 ajánlattevő van, mi történik 

akkor, ha mind a két ajánlattevő eláll az ajánlattól. A módosított előterjesztés anyagába a jelenlegi 

OKÖ Zrt. igazgató elhelyezett néhány nagyon fontos információt, miszerint a cég augusztus és 

szeptember hónapra nagyon komoly fizetési problémával fog küzdeni. Ha sokáig nem tudnak dönteni, 

előbb-utóbb a testületnek arról kell majd döntenie, hogy több millió forintot kell betennie a 

vállalkozásba annak érdekében, hogy ne induljanak el azok a kellemetlen folyamatok, amelyek a város 

számára nagyon komoly problémákat okoznak.  Felelőtlennek tartja azt a folyamatot, amit a jelenlegi 

ajánlattevő tesz, az ajánlatát meg kellett volna már tennie sokkal korábban.  

 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, hogy az előző testületi ülésen megállapodtak abban, hogy 

most döntenek a korábbi előterjesztésről, amennyiben további érdemi javaslat nem érkezik. Kérdése az 
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volt, hogy a mostani ajánlat érdemi javaslatnak számít?  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy ami információt telefonon kapott, azt most megosztotta a 

bizottságokkal, ha írásban megérkezik az ajánlat, a testület nem teheti meg, hogy nem veszi 

figyelembe. Dönteni kell, valamelyik ajánlatot el kell fogadni. Ha nem érkezik új ajánlat, döntési 

helyzetben vannak. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy jelenleg egy előterjesztés van, amiről holnap dönthetnek. Már 

többször átbeszélték. Rajnai Gábor polgármester idejében volt rá példa, hogy kivárták az utolsó 

ajánlatot és nem jöttek ki belőle rosszul. Bízik a jobb ajánlatban, ha nem, akkor dönthetnek a 

jelenlegiről. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a mai nap az elhangzott információk alapján annyi a 

„ha”, hogy nem lehet dönteni, amíg nincsenek konkrét információk birtokában, addig ragaszkodniuk 

kell a jelen állapothoz.  

 

Papp Péter PB elnök kérése az volt, hogy a jelen előterjesztésre koncentráljanak. 

 

Szabó Mihály MOSB tag kiemelte, hogy korábban az önkormányzatnak a Remondis részvényekhez a 

Kormány nyújtott pénzügyi támogatást. Jelent-e prioritást a cégnek, hogy a Remondis részvények 

önkormányzati megvásárlását segítette a Magyar Állam, vagy jogilag ez semleges. Tehát van-e 

elővásárlási joguk, vagy volt-e valamilyen kitétel, amit figyelembe kell venni. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy semmilyen kitétel nem volt. A Magyar Állam nem kötötte 

feltételekhez a városnak a tulajdonhoz jutását, illetve a cég későbbi értékesítéséhez sem fűzött 

semmiféle jogi formulákat, a város szabadon gazdálkodhat a cég vagyonával.  

 

Torma Lajos VFKB tag elmondta, hogy amikor egy hónappal ezelőtt levették napirendről, azt 

javasolta, hogy a jelen határozati javaslatról hozzanak döntést, amennyiben holnap lényeges változás 

lesz, akkor egy újabb egyeztetés után meghozhatja a képviselő-testület a döntést.  

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató a döntési határidőkkel kapcsolatban elmondta, hogy ha 

reálisan ítéli meg, akkor az utolsó határidő, amikor mindenképpen döntést kell hozni, (a cég likvid 

helyzetét tekintve) legkésőbb a szeptemberi testületi ülés. Addig rendezni tudják a pénzügyeket, de ha 

előbb születne döntés, az mindenképpen előnyösebb lenne.  

 

Gyuga Mihály PB tag elmondta, hogy Oroszlány város 20-25 éve egy fillért nem rakott bele a cégbe, 

kivéve, hogy a depót megépítették. Amióta a visszavásárlás megtörtént, azóta sem tettek bele egy 

fillért sem. Ha egy céget valaki megvesz, vagy a későbbiek folyamán fejleszteni próbálja, abba pénzt 

kell fektetni. Mivel Oroszlány város megkapott egy ilyen vagyontárgyat, hasznosítani kellene, nem 

pedig megszabadulni tőle. Ha pedig egy új ajánlattevő jelentkezik, akkor azzal tárgyalni kellene, annál 

is inkább, mert a Vertikál Zrt. már információkkal rendelkezik a céggel kapcsolatban, az NHSZ 

információi pedig még hiányosak. Ha az NHSZ is ugyanazt a partneri viszonyt kapta volna meg, akkor 

hasonlóan fel tudott volna készülni az ajánlattételre.  

 

Papp Péter PB elnök kérte a jelenlevőket, ne kezdjék újra a politikai vitát, a döntésre 

koncentráljanak. Politikailag már megvitatták, most pénzügyi és komoly gazdasági döntést kell 

hozniuk.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, hogy többször is kért a városvezetés az NHSZ-től ajánlatot. 

Véleménye szerint az önkormányzatnak nem az a feladata, hogy pénzt fektessen bele a cégbe, továbbá 

a célja sem az volt, hogy a részvényeket értékesítse.  

 

Hartmann József MOSB tag jelezte, látja, hogy jelen pillanatban egy nagyobb befektetéssel - egy kis 

idő múlva - jobb helyzetet teremthetnek, véleménye szerint megérné kitartani és meglátni mit hoz a 
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jövő. 

 

Torma Lajos VFKB tag elmondta, hogy amíg nem látják a holnapi ajánlatot, nem tudják, mennyit 

kockáztatnak. Kérte várják meg a holnapi napot, egyeztessenek, és utána döntsenek.  

 

Papp Péter PB elnök ismételten kérte a bizottságokat, hogy a jelen előterjesztésre koncentráljanak, 

arról tárgyaljanak. Amit polgármester úr elmondott, az tájékoztató jellegű információ. Amikor lesz 

írásos anyag, azt a Pénzügyi Bizottság újból megtárgyalja.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal és 3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

144/2015. (VII.29.) PB határozata 

a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú 

működését biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek 

értékesítéséről, a részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

142/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését 

biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek 

értékesítéséről, a részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések 

jóváhagyásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató az Oroszlányi 

Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, 

és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő 

szerződések jóváhagyásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Székely Antal elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

79/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek értékesítéséről, a 

részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések jóváhagyásáról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Zrt. hosszú távú működését biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. 

részvényeinek értékesítéséről, a részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések 

jóváhagyásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

86/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Zrt. hosszú távú működését 

biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. részvényeinek 

értékesítéséről, a részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések 

jóváhagyásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Zrt. hosszú távú működését biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, és döntés az OKÖ Zrt. 

részvényeinek értékesítéséről, a részvényértékesítéssel egyidőben megkötendő szerződések 

jóváhagyásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Elekes László PB tag kérdése az volt, hogy az ajánlat beérkezését követően azt megkaphatják-e a 

képviselő-testület és a bizottság tagjai elektronikusan.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az egyeztetések után megküldi az ajánlatot.  

 

 

Lazók Zoltán polgármester 17 óra 15 perckor elhagyta az üléstermet. 
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A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése  

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést, a helyben kiosztott költségvetési táblázatot és 

határozati javaslatot. 

Elmondta, hogy az eredeti határozati javaslat összegei nem változtak, csak felbontásra kerültek. 

 

Hezler Gabriella, ESZB tag 17 óra 17 perckor megérkezett az Összevont Bizottság ülésére. A jelenlévő 

ESZB tagok száma: 5 fő 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az új határozati javaslat 1.a) pontjában 17 millió forintot 

biztosít a Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskola karbantartására. A 

feladatok ellátása sürgős, rövid az idő a munka elvégzésére, erről szól az 1. b) határozat is, miszerint a 

Közbeszerzési Szabályzat értékhatár alatti beszerzésekre irányadó V. fejezetének alkalmazásáról adjon 

felmentést a képviselő-testület. A határozati javaslat 2. pontja a szennyvíz és csapadékvíz elvezetésére 

vonatkozik. Itt tervezési folyamat indul, a közbeszerzési eljárás szabályait be kell tartani. Ezért került 

felbontásra a 27.000 E Ft összeg. 

A mai napon Berczellyné Nagy Mariann főigazgató személyes találkozón vett részt polgármester 

úrnál, ahol átbeszélték ezt a tervet. Megköszönte a segítséget, és elmondta, hogy az NFSZH-hoz 

igénnyel fordultak a felújítással kapcsolatban. Amennyiben döntés születik, akkor csatlakozni tudnak a 

felújításhoz. A takarítási, karbantartási munkákban a Tatabányai Szakképzési Centrum segítséget tud 

nyújtani a felújítási munkák során.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester kérése az volt, hogy a jövőben az intézményi felújításoknál képezzen a 

képviselő-testület egy alapot, ami a felújítási munkák folytatását lehetővé teszi. 

 

Székely Antal MOSB elnök jelezte, hogy a gimnázium felújítása is aktuális lenne, véleménye szerint 

a felújításokat nem szabad elódázni, problémák mindig vannak, így a költségvetésben tervezni kellene 

ezekre az esetekre.  

 

Ezt követően a jelenlévők áttértek a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a tagokat, tegyék meg észrevételeiket az előterjesztéssel 

kapcsolatosan. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

143/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

„A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának 

karbantartásának, felújításának megkezdése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas 

Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, felújításának megkezdése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ezt követően Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, mondják el észrevételeiket az 

előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

80/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

„A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla 

Szakképző Iskolájának karbantartásának, felújításának megkezdése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Ezt követően Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az ESZB tagjait, tegyék fel kérdéseiket, 

hozzászólásaikat az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

87/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

„A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának 

karbantartásának, felújításának megkezdése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla 

Szakképző Iskolájának karbantartásának, felújításának megkezdése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Ezt követően Papp Péter PB elnök kérte a PB tagjait, mondják el véleményüket az előterjesztéssel 

kapcsolatban. Ismertette, hogy a 2016. évi költségvetésnél tervezésre kerül egy intézmény felújítási 

sor, amiből a felmerült problémákat orvosolhatják. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

145/2015. (VII.29.) PB határozata 

„A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának karbantartásának, 

felújításának megkezdése” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskolájának 

karbantartásának, felújításának megkezdése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek kiemelt 

projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Papp Péter PB elnök ismertette a helyben kiosztott előterjesztést. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a Magyar Közlönyben megjelent az a Korm. határozat, mely 

alapján Oroszlány Város Önkormányzata 150 millió Ft 100 %-os vissza nem térítendő pályázati 

forráshoz férhet hozzá a Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítésére.  

A Brunszvik óvodánál nem tudják a pályázati forrást felhasználni. További nyitott kérdések vannak 

még a megjelölt intézmények vonatkozásában. Fontos, hogy augusztus 31-ig sorra kell kerülni a 

vállalkozási szerződések megkötésére. Nagyon rövid a határidő, ezért készítették az előterjesztést is, 

hogy a döntéseket már most meg tudják hozni, ha véglegessé válik, hogy mely intézmények 

vonatkozásában és milyen összeggel tudnak pályázatot benyújtani. Az előterjesztésben 4 intézmény 

került megjelölésre. A támogatási lehetőség csak szigetelésre és ablakcserére vonatkozik.  

A képviselő-testület döntése kell a folyamat elindításához, a közbeszerzési tervet is feltételesen 

módosítani kell.  

 

Dr. Molnár Miléna jegyző elmondta, ahhoz, hogy az ütemtervet tartani tudják, jövő hét második 

felében a közbeszerzési eljárást meg kell indítani, ezért a közbeszerzési munkacsoportot összehívják. 

Az eljárás 3 önálló közbeszerzési eljárásban fog feltételes módon megindulni. Ezt a határozati javaslat 

táblázata is tartalmazza. A pályázat benyújtásáig tisztázandó, hogy a támogató a volt Arany János 

Iskola épületének ellátásával kapcsolatosan ír-e elő kötelezettséget a támogatott részére, és ha igen, azt 

milyen határidővel. Elmondta még, hogy 2 millió Ft összegű előirányzat kerül elkülönítésre, hogy a 

műszaki előkészítés és az auditori vizsgálat elkészülhessen.  

 

Szabó Mihály MOSB tag elmondta, hogy a 2. pontban rangsorolva vannak az épületek. Véleménye 

szerint a két óvoda épületének felújítása fontosabb, mint a volt Arany János Iskola épülete. 

  

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy már mindkét óvoda felújítása elkezdődött, a város vezetése 

azért gondolta, hogy a Közösségi Színtér és a volt Arany János Iskola korszerűsítésére fordítanák a 

támogatást. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az óvodák kapcsán az említett, már folyamatban lévő 

vagy korábban megtörtént munkálatok miatt kisebb összegről van szó, ezért ezekkel nem meríthető ki 

teljes összegben a 150 millió forintos előirányzat.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a felsorolás nem feltétlen rangsor, önmagában nem 

tudják a 150 millió forintos támogatást elkölteni, ezért szükséges a volt Arany János Iskola épületét is 

beemelni. Ezen kívül a volt iskola megkezdett felújítását több szempontból is célszerű folytatni, és 

erre most lehetőség van. A fel nem újított rész nem rendelkezik funkcióval.  

 

Szabó Mihály MOSB tag elmondta, hogy a nyár előtti utolsó testületi ülésen döntöttek arról a 

pályázatról, ami a borbálai óvoda korszerűsítéséről szól kb. 30 millió forint összegben. Ez a pályázat 

azt jól kiegészítené, illeszkedne hozzá, ugyanis ott a tetőtér és a födém rendbetétele előre nem látható 

költségekkel járhat. Vélemény szerint ez egyértelmű rangsorolás, hiszen ha az első számú projektcél 

nem fér bele, csak akkor kerülnek bele az óvodák. Másrészt a volt iskolára is költhetnének kevesebbet, 

mint a 84 millió forint és a Színtérre is költhetnének kevesebbet, mint 67 millió forint. Szeretné, ha a 

két óvoda is biztosan belekerülne a projektbe, akár annak árán is, hogy a másik két épület támogatási 
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összegét csökkentik. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a volt Arany János Iskola jelenlegi állapotban tartása a 

leggazdaságtalanabb. Úgy lett megtervezve az épület, hogy teljes kapacitással működik, és ha nem 

kezdenek vele valamit, az a legnagyobb pénzkidobás. 

 

Takács Tímea OKSZIK intézményvezető elmondta, hogy az épület szigetelése és az ablakcsere a 

hátsó részen nagyon fontos lenne. A nyári csökkentett nyitva tartás nem azét volt, mert nincsenek 

emberek, hanem a nagy meleg miatt.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy az említett ügyek ciklusokon átívelő problémák. A 

volt Arany János Iskola ügye sem tavaly kezdődött. Az óvodákkal kapcsolatban pedig már van döntés. 

Az előterjesztőnek határozott célja, hogy a legmaximálisabban használja fel a támogatást az említett 4 

területen.  

 

Gyuga Mihály PB tag elmondta, hogy az OKSZIK épületében a színház előtti aula rész üvegfala 

kicserélésre kerülhetne ebben a projektben. Így lehetőség nyílna arra is, hogy az üvegfal külső 

homlokzat síkja kihelyeződhessen az épület külső homlokzat síkjába, így a tér megnövekedhetne. Ezt 

már több bizottsági ülésen megemlítette. Példaként említette, hogy a város 60 éves nyitóünnepségét is 

egy állófogadással meg lehetett volna itt rendezni. Építési engedélyhez nem kötött funkciókról lehet 

csak szó. Kérdése volt, hogy megvalósítható-e ez jelen projektben. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a 60 éves munkacsoport nem akarta a Bányász Klub 

rendezvényét a művelődési házban tartani. Külön javaslat volt a munkacsoport részéről, hogy a 

Bányász Klubban kerüljön megrendezésre.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, folyamatosan tervben van ez a lehetőség, a mostani pályázat során is 

szó volt róla, azonban hatósági engedélyeztetésre és tervezésre lenne szükség, ami az augusztus 31- ei 

határidőig nem fér bele. Az ablakcsere belefér, de annak a résznek a kibővítése sajnos nem, de tervben 

van, hiszen a mozgáskorlátozottak bejutása is probléma.  

 

Gyuga Mihály PB tag kérdésére - Akkor a hátsó üvegfal cseréje ebbe a projektbe nem fér bele? - 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy nem lehet arrébb helyezni magát az üvegfalat. Az 

ablakcsere nem engedélyköteles, csak az a fajta tevékenység, ami térfogat növekedéssel jár. És annak 

engedélyeztetése a szűk határidő miatt nem fér bele.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

146/2015. (VII.29.) PB határozata 

„A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése 

tárgyú projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Ezt követően a jelenlévők áttértek a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére. 

 

Hermann Istvánné VFKB tag kérdése az volt, hogy egybe vagy 2 részletben szavaznak, mivel a 

határozati javaslat 3. pontjában felhatalmazzák a polgármestert 2 millió forint elkülönítésére a 2. 

pontban meghatározottak szerint, a pályázat előkészítésére.    

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy egybe szavaznak. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

144/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

„A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú 

projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori 

Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos 

döntések meghozatala” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ezt követően Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, mondják el észrevételeiket az 

előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Szabó Mihály MOSB tag elmondta, hogy ügyrendi javaslata van. Kérte, hogy a határozati javaslat 2. 

pontját külön szavazzák meg.  

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, hogy szavazzanak az előterjesztésről és a 

határozati javaslat 1., 3., 4., 5., pontjairól.  

 

A bizottság az előterjesztést és határozati javaslatának 1., 3., 4., 5. pontjait nyílt szavazással, 7 fő 

bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

81/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

„A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala” című előterjesztés 

határozati javaslata 1., 3., 4., 5. pontjainak véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda 

épületének korszerűsítése tárgyú projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések 

meghozatala” című előterjesztés határozati javaslatának 1., 3., 4., 5. pontját.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati 

javaslatának 2. pontjáról.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 

2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

82/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

„A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú projektek 

kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala” című előterjesztés 

határozati javaslata 2. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda 

épületének korszerűsítése tárgyú projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések 

meghozatala” című előterjesztés határozati javaslatának 2. pontját.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Ezt követően Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az ESZB tagjait, tegyék fel kérdéseiket, 

hozzászólásaikat az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

88/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

„A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda épületének korszerűsítése tárgyú 

projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések meghozatala” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Brunszvik Teréz Óvoda és a Malomsori Óvoda 

épületének korszerűsítése tárgyú projektek kiemelt projektté nyilvánításával kapcsolatos döntések 

meghozatala” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a bruttó 2 millió forintos tervezési költséget a város 

megelőlegezi, azt a pályázat elnyerése után a pályázati összegből visszafizetik. 

 

Papp Péter PB elnök 18 órakor szünetet rendelt el, mely 18 óra 12 percig tartott. 

 

SZÜNET  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző a szünet után nem tért vissza az Együttes Bizottság ülésére.  

 

A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának bővítése 
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Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a nyílászáró cserék okán a foglalkoztatók ajtókkal 

kerülnek megnyitásra a hátsó udvar felé. Az épület körüli járda, és az udvar magasabb szinten van, 

mint a foglalkoztatók padlója, így a csapadékvíz befolyna az épületbe. Az épület mellett, a 

foglalkoztató előtt 3,5 m szélességben térkővel burkolnák a területet. Ez több udvari munkát is maga 

után von, pl. padok, játszóeszközök áthelyezése. A másik probléma, hogy a műszaki tervezés során 

nem derült ki, hogy a teljes villamoshálózatot fel kell újítani. A 7 millió forint 5 + 2 millió forintból áll 

össze, 5 millió forint a csapadékvíz elvezetés és a teraszépítés, 2 millió forint pedig a teljes 

villamoshálózat felmérése és átalakítása.  

 

Gyuga Mihály PB tag elmondta, hogy amikor elindult a közbeszerzési eljárás, a vállalkozóval 

kifejezetten közölték, hogy a műszaki tartalomtól nem lehet eltérni. Ezzel azt mondták, hogy 

semmilyen utólagos plusz munka nem lesz, attól elzárkóztak. Azt tudja elképzelni, hogy a 7 millió 

forintra további közbeszerzési eljárást folytatnak le, mert így a nyertes vállalkozónak előnyt 

biztosítottak. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a közbeszerzési munkacsoport ülésén több ajánlatot beadó is 

jelezte, hogy a kiírt műszaki tartalom nem fog megfelelni, nem tudnak garanciát nyújtani arra, hogy a 

részletes felújítás megtörténjen. Az ülésen azt a tájékoztatást kapták, hogy ezen változtatni nem lehet, 

a vállalkozókat meg sem hallgatták, hogy milyen javaslataik lennének.  

Véleménye az volt, hogy versenyelőnyhöz juttatták a vállalkozót. Rajnai Gábor alpolgármester 

felvetésére elmondta, hogy a munkacsoport szakmailag az aljegyzőre hagyatkozik, hisz a 

közbeszerzési törvény a legbonyolultabb törvények közé tartozik.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy a közbeszerzési munkacsoport az előterjesztéseit nem 

abban a formában kapja, mint a többi bizottság, amit akkor az ülésen felvetettek arra szakmai választ 

is kaptak.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 18 óra 22 perckor visszatért az Együttes Bizottság ülésére.  

 

Székely Antal MOSB elnök véleménye az volt, hogy a közbeszerzési munkacsoportot meg kell 

változatni, mert ennek a munkacsoportnak a törvény előírásai szerint egyetlen feladata van, 

megállapítani, hogy melyik összeg a több vagy a kevesebb. A munkacsoport kénytelen elfogadni a 

legalacsonyabb árat még akkor is, ha tudják, hogy abból az összegből nem lehet a beruházást 

megoldani.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy több pályázó is jelezte, hogy a kiírt műszaki tatalommal az 

óvoda felújítása nem valósulhat meg. Lehetőséget egy pályázó sem kapott.  

 

Vargáné Vojnár Kati ESZB tag 18 óra 26 perckor elhagyta az összevont bizottság ülését. A jelenlévő 

ESZB tagok száma: 4 fő. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a közbeszerzési eljárás eredményeként kötött az 

önkormányzat szerződést. A közbeszerzési törvény szerint a szerződés módosítására olyan módon 

kerülhet sor, ha szerződéskötést követően előre nem látható okból merült fel módosítási igény, de 

akkor sem bővíthető a közbeszerzésben nem szereplő műszaki tartalommal. Ha tartalombővülésről van 

szó, az önálló beszerzésnek és önálló szerződésnek minősíthető. A közbeszerzési szabályzat és a 

képviselő-testület döntései az irányadók. Nincs kizárva az sem, hogy a 7 millió forintos műszaki 

tartalom elvégzésére árajánlatokat kérjen a közbeszerzési munkacsoport. Az alapszerződésen, ami 

jelenleg a beruházás alapját jelenti nem módosítható ezzel a műszaki tartalommal, önálló szerződésnek 

értékelhető és a közbeszerzési szabályzat alapján megpályáztatható. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy nem mondható az ki, hogy nem volt előre látható a műszaki 
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tartalom megléte, ugyanis meg se hallgatták a pályázókat, hogy mit szeretnének a tartalommal 

kapcsolatban elmondani. Így nem mondhatják ki, hogy a nyertes pályázó nem éppen ennek a műszaki 

tartalomnak a hiányára szerette volna felhívni a figyelmet. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az ajánlati felhívás rögzítette azt, hogy a műszaki 

tartalom adott, azon az ajánlatkérő az eljárás során nem kíván változtatni. Új szerződésként, új 

beszerzésként kell, hogy ez minősüljön.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a jelen szerződés kötődik a nyertes pályázóhoz.  

 

Vargáné Vojnár Kati ESZB tag 18 óra 29 perckor visszatért az összevont bizottság ülésére. A jelenlévő 

ESZB tagok száma: 5 fő. 

 

Székely Antal MOSB elnök véleménye az volt, hogy bontsák külön az összeget, mérjék újra, még 

akkor is, ha időveszteséget okoz. 

 

Hartamann József MOSB tag javasolta, hogy azoktól a cégektől kérjenek árajánlatot, akik már 

pályáztak.  

 

Szabó Mihály MOSB tag visszautalt az előre nem látható okokra. Le van írva, hogy a felülvizsgálat 

megállapításai alapján kell elvégezni és szabványossá tenni a villamos hálózatot. Ez tudott volt 

minden pályázó számára. Le van írva az is, hogy a foglalkoztató alacsonyabban van, ezt látja a 

vállalkozó is, látja, hogy hozzá kell nyúlni. Nem értett egyet azzal sem, hogy a közbeszerzési 

munkacsoportnak a legolcsóbb ajánlatot kell elfogadnia, mert ha a munkacsoport azt mondja, hogy a 

műszaki tartalom nem megfelelő, nem fogadja el. A vállalkozó megnyerte ezt a tendert, rosszul mérte 

fel a helyzetet, a munka költségeit ő viselje. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a kiegészítő munkákra való leszerződést, - amennyiben 

szükséges és biztosítja a fedezetet a képviselő-testületet - új közbeszerzési eljárásban kezelhető. 

 

Szabó Mihály MOSB tag elmondta, hogy azt sem lehet kizárni, hogy elutasítja a testület ezt az 

előterjesztést. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, hogy nem lenne bátorsága kijelenteni azt, hogy ez olyan 

hiba volt, ami előre látható lett volna vagy sem. Ezt nem az ő dolguk eldönteni. Véleménye szerint a 

közbeszerzési munkacsoport rosszul működik, információ nélkül, sokszor tényleg csak abban kell 

dönteniük melyik szám kisebb, melyik nagyobb. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a döntés kompetenicája a bizottságok hatáskörében van, és ha 

nem rendelkeznek kellő információval, akkor azt most kell megbeszélni és össze kell szedni a hozzá a 

megfelelő tartalmat. 

 

Hartyáni László VFKB tag felvetett a tervező felelősségét. Erről eddig senki nem beszélt. 

 

Gyuga Mihály VFKB tag elmondta, hogy az elfogadható, ha kisebb dolgokat nem vett észre a 

tervező, de a térburkolás már nagyobb dolog.  Az villamos munkákat oldja meg a vállalkozó a saját 

költségén, a csapadékvíz elvezetést és teraszépítést pályáztassák meg. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a műszaki tervdokumentáció tartalmazza a hátsó 

udvarra történő kilépés lehetőségét, csak jellemzően nagy záporok esetén kell arra megoldás, hogy a 

csapadékvíz hová folyik el. A műszaki kollégák jutottak arra a megoldásra az intézmény dolgozóival 

együtt, hogy egy hasonló jellegű terasz kerüljön megoldásra, mint ami a bölcsődénél is megvalósult. 

Ezt a gyerekek több célra igénybe vehetik. A villamos vizsgálatnál sok volt a nem látható ok, ami 

miatt felmerült, hogy nem csak részlegesen kell a villamos rendszert felújítani.  

 



19 

 

Hermann Istvánné ESZB tag véleménye az volt, hogy a villamos rész felülvizsgálatát a vállalkozó 

nem jól mérte fel. Elismert szakember, lehetősége lett volna, hogy azt jól mérje fel. A pályázatában 

jeleznie kellett volna, hogy nem lehet részlegesen cserélni a vezetékeket, annak teljes hálózatát 

cserélni kell. 

 

Hartmann József MOSB tag a villamos vezetékek felújításával kapcsolatban elmondta, ha bármilyen 

épülethez hozzá kell nyúlni, előbb-utóbb kiderül, hogy az összes vezetéket ki kell cserélni. Gyorsan 

kell cselekedni, hiszen az óvoda mindjárt kezdődik. Véleménye szerint a csapadékvíz elvezetést és a 

teraszépítést pályáztassák meg, a villamoshálózatot pedig oldja meg a nyertes pályázó a megemelt 

összegből.  

 

Szabó Mihály MOSB tag kérdése az volt, hogy a villanyszerelési munkák ajánlatában konkrétan mi 

szerepel. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, pontosan nem tudja megmondani. Gyakorlatilag a két szint 

teljes körű vezetékcseréje, ami nem volt benne a kiírásban. Úgy tett a vállalkozó ajánlatot, hogy nem 

tudta a falba mi van beépítve.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, nem kérdés, hogy a feladatot el kell végezni. Van-e arra 

lehetőség, hogy az itt megfogalmazott feladatok elvégzésére párhuzamosan az eredetileg elvállalt 

feladatokkal együtt el tudja-e végezni, az új nyertes a munkát. Tehát egyszerre ketten ott tudnak-e 

dolgozni.  Ha igen, akkor járnak el tisztán, ha a 2 millió forintra is új eljárást írnak ki.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a villamoshálózat felújítási munka az párhuzamosan 

kell, hogy haladjon a belső munkálattal. Műszakilag elkülöníthető a külső munka, úgy is megoldható, 

hogy működik az óvoda, ha egy-két hétig nem használják ki a teraszt. 

 

Torma Lajos VFKB tag elmondta, hogy korábban kimondottan nyílászáró cseréjéről volt szó, most a 

villamos hálózat fejlesztése kapcsán sürgős a dolog megoldása. Az épület évek óta nem kapott 

fejlesztési lehetőséget. 

 

Papp Péter PB elnök kérdésére – A 2 millió forintos összeg nem szerepelt az eredetileg kiírt 

pályázatba? - Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy nem.  

 

Székely Antal MOSB elnök javasolta, hogy az építéssel kapcsolatos munkálatot szedjék szét és 

írjanak ki egy közbeszerzési eljárást, ennek nincs más megoldása még akkor sem, ha elhúzódik, és 

komplikációt okoz.  

 

Papp Péter PB elnök kérdésére - A teraszt kell-e terveztetni? – Bartalus László osztályvezető 

elmondta, hogy tervdokumentáció nem kell hozzá. 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy az előterjesztés határozati javaslata a következőképpen 

módosuljon: 

 

1.a) Bruttó 2.000 E Ft forrást biztosít az önkormányzat 2015. évi költségvetésének „Oroszlány Város 

óvodái felújítás” sor kiegészítésére a „Céltartalék beruházási és felújítási sor” terhére, melynek 

célja a villamos felújítási munkák szabványnak megfelelő teljes körű elvégeztetése.  

1.b) Felhatalmazza a polgármestert a szükséges vállalkozási szerződés megkötésére. 

2.a) Bruttó 5.000 E Ft forrást biztosít az önkormányzat 2015. évi költségvetésének „Oroszlány Város 

óvodái felújítás” sor kiegészítésére a „Céltartalék beruházási és felújítási sor” terhére, melynek 

célja a csapadékvíz elvezetés kiépítése.  

2.b) Utasítja a polgármestert, a közbeszerzési eljárás megindítására.  

3. Utasítja a polgármestert, hogy az 1.a) illetve a 2.a) pontok szerinti módosítást a soron következő 

költségvetés módosításkor a 2015. évi költségvetésben vezesse át.  
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Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről és a fentiekben leírt határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztést és annak határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

147/2015. (VII.29.) PB határozata 

„A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és 

forrásának bővítése” című előterjesztést és annak fentiekben leírt határozati javaslatát. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ezt követően a jelenlévők áttértek a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről és annak 

fentiekben leírt határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

145/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

„A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és 

forrásának bővítése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Malomsori óvoda folyamatban lévő 

korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának bővítése” című előterjesztést és annak fentiekben 

leírt határozati javaslatát.   

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ezt követően Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, mondják el észrevételeiket az 

előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről és annak fentiekben leírt határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 1 

nem szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

83/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

„A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése 

műszaki tartalmának és forrásának bővítése” című előterjesztést és annak fentiekben leírt határozati 

javaslatáról. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérése az volt az ESZB tagjai felé, hogy szavazzanak az előterjesztés 

véleményezésének mellőzéséről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

89/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

állásfoglalás mellőzéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága nem 

véleményezi „A Malomsori óvoda folyamatban lévő korszerűsítése műszaki tartalmának és forrásának 

bővítése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Papp Péter PB elnök megállapította, hogy a jelenlévő 4 bizottságból 3 bizottság elfogadta az 

előterjesztést és annak határozati javaslatát, az ESZB arról foglalt állást, hogy nem véleményez. 

Kérése az volt, hogy a holnapi közbeszerzési munkacsoport ülésére készüljön előterjesztés a 

közbeszerzési eljárás megindítására, a csapadékvíz elvezetésre. 

 

 

Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése 

 

Bartalus László osztályvezető szóban ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter PB elnök kérte a PB tagjait, mondják el véleményüket az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztésről nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

148/2015. (VII.29.) PB határozata 

„Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog 

rendezése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Ezt követően a jelenlévők áttértek a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

146/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

„Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú 

ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, mondják el észrevételeiket az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

84/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

„Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan 

(kerékpárút) tulajdonjog rendezése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Ezt követően Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az ESZB tagjait, tegyék fel kérdéseiket, 

hozzászólásaikat az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

90/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

„Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan (kerékpárút) tulajdonjog rendezése” 

című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Oroszlány, 548/12 helyrajzi számú ingatlan 

(kerékpárút) tulajdonjog rendezése” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Felső-telepi kertek megvásárlása 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott kiegészítést.  

 

Gyuga Mihály PB tag kérése az volt, hogy készüljön egy térképvázlat az ingatlanokról. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy készül egy térképvázlat. 

 

Papp Péter PB elnök kérte a PB tagjait, mondják el véleményüket az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

149/2015. (VII.29.) PB határozata 

a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ezt követően a jelenlévők áttértek a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

147/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, mondják el észrevételeiket az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

85/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az ESZB tagjait, tegyék fel kérdéseiket, hozzászólásaikat az 

előterjesztéssel kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

91/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kertek megvásárlása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály PB tag kérdése az volt, hogy van-e valami konkrét oka annak, hogy az október 20-ai 

testületi ülés miért lenne áthelyezve október 27-re. Elmondta, hogy az ő kérésére lett áthelyezve 20-ra, 

mivel a szeptember 8-ai képviselő-testületi ülés között nagy az idő intervallum, valamint az október 

27-e beleesik az őszi szünetbe. Akkor ő egyeztető támogatást kapott a testület tagjaitól. 

 

Székely Antal MOSB elnök javasolta egyeztessenek még egyszer a testületi ülés áthelyezéséről, mert 

ha nincs konkrét oka, akkor hogy húzzák ki. Korábban ezt már átbeszélték, és mindenki egyetértett. 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról, a 2. pontról a 

holnapi Pénzügyi Bizottsági ülésen döntsenek, addig megtörténnek az egyeztetések. Ennek az egy 

képviselő-testületi napnak a módosítása Gyuga Mihály képviselő javaslatára történt és egyhangúlag 

támogatta a képviselő-testület a megváltozott időpontot. 

  

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 1. pontjáról. 
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A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

150/2015. (VII.29.) PB határozata 

„A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása” című előterjesztés határozati 

javaslata 1. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása” című előterjesztést 

határozati javaslatának 1. pontját.   

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Ezt követően a jelenlévők áttértek a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésére. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, szavazzanak arról, hogy csak a határozati javaslat 1. pontját 

véleményezik. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

148/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

„A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása” című előterjesztés 

határozatának 1. pontjáról történő véleményezésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadta azon javaslatot, miszerint „A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének 

módosítása” című előterjesztés 1. határozati pontjáról szavaznak.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés 1. határozati pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

149/2015. (VII.29.) VFKB határozata 

„A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása” című előterjesztés 

határozati javaslata 1. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2015. évi 

munkatervének módosítása” című előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, mondják el észrevételeiket az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 1. pontjáról. 

 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

86/2015. (VII.29.) MOSB határozata 

„A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének 

módosítása” című előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az ESZB tagjait, tegyék fel kérdéseiket, hozzászólásaikat az 

előterjesztéssel kapcsolatban. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 1. pontjáról. 

 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

92/2015. (VII.29.) ESZB határozata 

„A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének módosítása” című  

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2015. évi munkatervének 

módosítása” című előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját.  

 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök az Együttes Bizottság ülését 19 óra 26 

perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 MOSB elnök MOSB bizottsági tag 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 ESZB elnök ESZB bizottsági tag 

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 

 


